



"الاستدامة المالية" بطريقة التعليم الإلكتروني المسجل

"Financial Sustainability" E-LEARNING

Outline	محاور البرنامج
Lesson 1: Financial sustainability and sustainable projects	المحور الأول: الاستدامة المالية والمشروعات المستدامة
1-Financial sustainability and sustainable projects.2. The economic foundations of sustainability.3. Types of sustainable investments.	 الاستدامة المالية والمشروعات المستدامة. الأسس الاقتصادية للاستدامة. أنواع الاستثمارات المستدامة.
Lesson 2: Corporate Sustainability	المحور الثاني: استدامة الشركات
 1-Understand corporate sustainability. 2. The areas on which the company will focus its sustainability journey. 3. Standards or systems that companies use to measure and manage their sustainability goals. 4. Some corporate sustainability benefits. 	 فهم استدامة الشركات. المجالات التي سترتكز علها الشركة في رحلة الاستدامة. المعايير أو الأنظمة التي تستخدمها الشركات لقياس وإدارة أهداف الاستدامة. بعض فوائد استدامة الشركات.
Lesson 3: Sustainability according to Kuwaiti law	المحور الثالث: الاستدامة بحسب القانون الكويتي
 What is sustainability according to Kuwaiti law? Regulatory rules for the sustainability report of listed companies. Requirements for preparing sustainability reports. What are the duties and responsibilities of the Board of Directors? 	 ما هي الاستدامة بحسب القانون الكويتي. القواعد التنظيمية الخاصة بتقرير الاستدامة للشركات المدرجة. متطلبات اعداد تقارير الاستدامة. ما هي مهام ومسؤوليات مجلس الإدارة.
Lesson 4: The Executive Bylaws	المحور الرابع: التحديات التي تواجه الاستدامة
1.What are the challenges facing sustainability	1. ماهي التحديات التي تواجه الاستدامة؟